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LIO NS CLUBS INTERNATIO NAL, MD 101-SVERIG E 
ARBETSUTSKO TTET 

 
PROTOKOLL NR 6, 2008-2009 

 
 
Tid: 21/2 – 22/2 2009 
Plats: Stockholm 
Deltagare: GRO PO Damberg, IPGRO Kenneth Persson Controller LarsGunnar Holmberg 

VGRO Jan Lofjärd , Maud Nordell (del av  lördag), Alf Bakken (del av  lördag) 
 
 
§ 119 Mötets öppnande. 

GRO PO Damberg hälsade AU välkomna och öppnade mötet. 
 
 
§ 120 Anmälan av övriga frågor.  

§ 131 a, E-post beträffande biståndsprojekt från Gunnar Ingelmann 
§ 131 b, Begärd omjustering av protokoll angående Bring Quality to Life 
§ 131 c, Skrivelse från 101N 
§ 131 d, Forum Syd 
§ 131 e, Brev från Kent Benediktsson gällande medlemsregistret 
§ 131 f, Lönerevision kontoret 

 
 
§ 121 Fastställande av ärendelistan.. 

Med ovanstående ändringar fastställdes ärendelistan 
 
 

§ 122 Riksmötestrycket (Motioner, förslag, dagordning osv.). 
AU gick igenom underlagen inför Riksmötestrycket som i år endast  

 kommer att finnas på nätet. Några redaktionella ändringar och förtydliganden 
gjordes 

 
 

§ 123 Beslutskontrollen. 
 Dokumentet gicks igenom och uppdaterades 

 
 

§ 124 Valärenden. 
GRO PO föredrog bil 143. 
Beslut: 
1. Efter samråd med medlemmarna i den nya FUU-kommittén föreslår AU GR 
att inom gruppen av 3 utse en sammankallande(ordförande). Detta 
överenstämmer också med LCI´s rekommendationer. Det är också så att i budget 
för 2009-2010 är det budgeterat för 3 personer 
 



2008-2009   Sida 2 av 4 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
 
P-O/lions/md101/protokoll 2007-2008/AU NR 1 07-08 

GRO PO föredrog bil 144.gällande hjälpkommittén och förslag på ändring av val 
av ledamot gällande mandatperioder. 
Beslut: 
2. AU återremitterar ärendet för tydligare formulering. Nytt underlag AU 
tillhanda 1 vecka innan AU 7(gärna med en skiss på tänkt flöde). 
 

 
§ 125 Rapporter.  

- Överenskommelse mellan Regeringen, idéburna organisationer och 
kommuner och landsting 

      GRO PO föredrog rapporten (bil. 129). 
Beslut: 
1. AU föreslår GR att skriva under överenskommelsen. 
 
- Astma och Allergiförbundet 
      GRO PO föredrog rapporten (bil. 142). 
Beslut: 
1. AU föreslår GR att gå på förslagsställarens linje. 
 
- Ungdomskommittén 
      GRO PO föredrog rapporten (bil.147). 
Beslut: 
1. AU noterar den skriftliga rapporten. 

 
 
§ 126 Världens Barn. 

GRO PO informerade om att samma helg i oktober(10-11) gäller för 
riksaktiviteten (bössinsamling). TV-galan kommer dock att ske helgen efter på 
fredagskvällen. Inslag gällande VB kommer att få mer TV-tid under veckan efter 
insamlingshelgen. Avtalet som har löpt under 3 år går ut i år. Diskussioner runt 
formerna för en ny period diskuteras just nu på Radiohjälpen. Beslut kommer att 
tas under senhösten. Det är viktigt om vi medverkar att vi har ett profilprojekt 
framme till ansökan inför 2010. 
 

 
§ 127 Kontoret - arkiv 

GRO PO föredrog rapporten (bil. 140)  
Beslut: 
1. AU beslutar att hemtagandet av arkivet i Enköping skall göras. 
 

 
§ 128 IT. 
 Medlemsregistret 

GRO PO redogjorde för den av honom kända statusen. 
 
Domännamn. 
GRO PO föredrog bil 145. och AU diskuterade innehållet runt domäner. 
Beslut: 
1. AU föreslår GR besluta att det räcker att skydda lions.se som vi redan äger 
och att LC Kristinehamn behåller lionsclub.se. 
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§ 129 Convention 2009. 

AU konstaterar med en viss besvikelse att endast 7 utav 10 distrikt har 
medverkat i MD´s Conventionresa. Totalt antal deltagare är just nu 14 st och 
pga. detta kan prisbilden förändras. 
Beslut: 
1. AU beslutar att eventuella prisjusteringar kommer att läggas ut på respektive 
distrikt 
 

 
§ 130 Riksmöten i andra länder. 

GRO PO informerade om att det kommit in inbjudningar till Riksmöten från 
Norge och Estland. 
 

 
§ 131 Övriga Frågor. 

A. E-post beträffande biståndsprojekt från Gunnar Ingelmann 
GRO PO föredrog bilaga 137. 
Beslut: 
1. AU väntar på rapport från hjälpkommittén 
 
B. Begärd omjustering av protokoll angående Bring Quality to Life. 

 GRO P-O föredrog bil. 138. 
 
AU föreslår GR att besvara brevet från LC Råda-Mölnlycke med följande svar 
från GR 4 §54 ( se nedan). Därtill har revisorn godkänt MD:s hantering av 
fakturorna och därtill hörande ansvarsfrihet. För att definitivt avsluta ärendet så 
emotser MD en överföring av ägandet av den grafiska profilen från LC Råda-
Mölnlycke till MD 101. 
Beslut: 

1. GR beslutar att inte kräva tillbaka pengarna och anser frågan 
utagerad.  

  
 
C. Skrivelse från 101N. 
GRO PO föredrog bil. 139 
Beslut: 
1. Med anledning av det inkomna brevet från 101N daterat 14 februari föreslår 
AU GR att besvara detta enligt följande. Då det inte finns någon konkret fråga 
eller påstående gör det svårt att besvara brevet. Dock skall det påpekas att det 
som antyds att AU eller GR skulle ha något att dölja helt saknar saklig grund. 
Beslut som är tagna av AU är protokollförda och ligger inom 
delegationsordningen och alla andra beslut som tagits av GR finns 
protokollförda efter resp. GR-möte. Därmed anser AU och GR att brevet är 
besvarat. 
 
D. Forum Syd 
GRO PO informerade att med fullmakt från GR så har vi avslutat samarbetet 
med Forum Syd 
Beslut: 
1. AU noterar beslutet och lägger det till handlingarna. 
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E. Bre v från Kent Benediktsson gällande medlemsregistret 
GRO PO föredrog bilaga 148. 
Beslut: 
1. AU föreslår GR följande svar på brevet. GR konstaterar att de förslag på 
åtgärder som finns i brevet pågår kontinuerligt och den nyvalda FUU-kommittén 
har fått i uppgift att komma med ett namn på IT-ansvarig till GR7, kommittén 
arbetar samtidigt med att ta fram namn till IT-kommittén 
 
F. Lönerevision - kontoret 
Controller LarsGunnar informerade om att årets lönerevision för de anställda på 
kontoret har påbörjats 
 
 

§ 132 Nästa AU-möte. 
 Nästa AU-möte blir i Stockholm 18 – 19/4 2009 
 
 
§ 133 Nästa GR-möte. 
 Nästa GR-möte blir i Umeå 21/5 och 23/5 2009 
 
 
§ 134 Avslutning. 

GRO PO tackade de närvarande för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
2009-03-23 
 
 
 
 
 
Jan Lofjärd  PO Damberg 
vGRO  GRO 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Kenneth Persson  Lars Gunnar Holmberg 
IPGRO   Controller 
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Till 
 
Guvernörsrådet i MD 101 Sverige 
 
 
 
Undertecknade, som utsetts till Lions representanter i Astma och Allergiförbundets 
Forskningsfond får härmed framlägga följande synpunkter och förslag: 
 
Sedan 1989, då Lions i en Röda Fjädernaktivitet, samlade in c:a 64 millioner kronor 
till astma och allergiforskning, har Lions innehaft en ordinarie och en suppleantplats 
i Forskningsfondens styrelse. 
 
Då det nu har gått 20 år sedan vi samlade in dessa medel, kan man fundera över, hur 
mycket av medlen som egentligen återstår. Detta förefaller vara en omöjlig fråga, 
att finna ett relevant svar på idag. 
 
Undertecknad, Bengt Hultén, boende utanför Halmstad är beroende av flyg, för att 
vara i tid till sammanträdena, som oftast är endagsförrättningar. Kostnaden för 
flygbiljetter uppgår vid varje tillfälle till c:a 4-4.500.-, plus resa in från Arlanda 
eller Bromma. Göran Linnarssons kostnader är en aning blygsammare, då hans 
hemort är Uppsala. 
 
Med hänvisning till ovanstående, förslår vi, att vi efter 2009 års utgång, lämnar 
våra platser i Forskningsfonden, så att dessa kostnader för vårt deltagande, kan 
besparas fonden. 
 
Harplinge och Uppsala 2009-01-14 
 
 
 
Bengt Hultén                                                          Göran Linnarsson 
PCC                                                                         PDG 
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Till Guvernörsrådet 
 
Kommittén FUU, Framtid, Utveckling o Utbildning  
Val av ordförande för FUU, (MERL)  2009-2012 
 
 
Lars Kuntze  LC Oxelösund      Avstår 
Nominerad av:  A,GD,SM,SV 
 
Lennart Löf  LC Gävle   Avstår  
Nominerad av:  N, 
 
Patrik Persson  LC Storuman    Avstår  
Nominerad av:  P, 
 
Per-Åke Öster  LC Hallsberg 
Nominerad av:  B,SV 
 
 
 
RVN förordar;  Per-Åke Öster, LC Hallsberg 
 
 
 
RVN 2008-2009 
2009-03-01 
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Potentiella domännamn med ”Lions”-inslag 
 
Domannämn och eventuella ägare   Vårt pris per år 
 
lions.com – ägs Lions Parks Computer i Kanada     281kr 
 
lions.org – ägs av en bloggare under rubrik ”Lion lovers”. 281kr 
 
lions.nu – ägs av LC Vörå i Österbotten, Finland  438kr 
 
lions.eu       313kr 
 
lions.net – ägs av South Fayette School District (ej Lions)  
med ompekning från lions.net till http://www.southfayette.org/ 281kr 
 
lionsclub.se – ägs av LC Kristinehamn   188kr 
 
lionsclub.nu      438kr 
  
lionsclub.net       281kr 
 
lionsclub.eu -  ägs av District 112 ( Belgien)  fast inget  
riktigt innehåll - bara musik     313kr 
 
lions-club.se      188kr 
 
lions-club.com      281kr 
 
lions-club.org – ägs av LC Seattle Lake City   281kr 
 
lions-club.net – ägs av LC Euregio Maas-Rhein  en klubb  
med medlemmar från 3 länder NL, BE och DE.  281kr 
 
lions-club.nu      438kr 
 
lionsclub.com – ägs av Live Onlines Club   281kr  
 
lionsclub.org      281kr 
 
lionsclubs.se      188kr 
  
lionsclubs.com      281kr 
 
lionsclubs.eu      313kr 
 
lionsclubs.nu      438kr 
 
lions-clubs.com      281kr 
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lions-clubs.org – tom sida. Kan vara fel på servern.  281kr 
 
lions-clubs.net- ägs av Japan Institute of Invention and  
Innovation. En bild på en robot med en Lionsdekal finns  
på första sidan.       281kr 
      
lions-clubs.eu      313kr 
 
lions-clubs.se      188kr 
 
sverigelions.se      188kr 
 
sverigelions.nu      438kr 
  
swedenlions.com      281kr 
 
swedenlions.org      281kr 
 
swedenlions.se      188kr 
 
 
Alla domännamn utan anmärkningar är lediga. 
 
 
Domäner som redan är köpta av våra klubbar: 
lionsclubjarfalla.se  
salalions.com  
sigtuna-lionsclub.se 
lionsupplandsvasby.se 
lionsclub-upplands-bro.se   
lionsclub-vallentuna.se 
lionsclubwaxholm.org 
lionsclubskolmarden.se 
lionsclubsaltsjobaden.com 
skanningelions.se 
lionsclubsundbyberg.org 
lionstrollbacken.se 
lionstrosa.se 
lionsvasterhaninge.se 
lulealions.nu 
robertsforslions.se 
lions-vuollerim.se 
solleftealions.se 
lionsclubbrunkullan.se 
arbralions.se 
edsbynslions.se 
lionsclubludvika.se 
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lionsarboga.se 
lionshallsberg.se 
lionskilsbergen.se 
lionsclubtorsby.se 
lionsalingsas.se 
lionsgrastorp.nu 
lionsclubhorred.se 
lions-molnlycke.se 
lionsskara.nu 
lionstjorn.org 
lionstrollhattan.com 
lionsvarberg.se 
vargardalions.com 
lionsclub-hoby.se 
lions-sm.nu  - 101SM 
lions-sbg.se 
lionshuskvarna.se 
lionsmunkaljungby.com 
lionsoskarstrom.se 
lionsvarnamo.se 
lionsclub-ostragoinge.nu 
lionsbromolla.se 
lionshelsingborg.org 
lionsclubkristianstad.se 
lionslund.se 
lionslodde.se 
lionsskurup.se 
lionsclubstaffanstorp.se 
lionssvedala.se 
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Överenskommelse mellan regeringen, idéburna organisationer inom det sociala området och 
Sveriges kommuner och landsting 


 
 
Bakgrund: 
Undertecknad har lyssnat på en presskonferens om vad ovan överenskommelse innebär. Det material 
som förklarar vad det hela går ut på är på 45 sidor A4. Skall här försöka att återge huvudsakliga 
innehåll och vad detta har för bäring på Lions.  
Detta var i december 2008. 
 
Sammanfattning av överenskommelsen: 
I regeringens förord står att överenskommelsen är en ömsesidig avsiktsförklaring. Vidare står att: 
”Huvudmålet är att stärka de idéburna organisationernas självständiga och oberoende roll som 
röstbärare och opinionsbildare, samt att stödja framväxten av en betydligt större mångfald av utförare 
och leverantörer inom hälso- och sjukvården och omsorgen.” 
Dialogen skall bland annat ”undanröja hinder för att sektorns hela potential ska kunna utvecklas”.  
Vidare: ”Hur organisationerna parallellt med att vara utförare ska kunna fungera i rollen som 
röstbärare och opinionsbildare, inte minst för människor i utanförskap.”  
90 organisationer har inbjudits att delta i dialogen, vilka dessa är och hur det gått till att finna dem 
framgår senare i detta dokument.  
Dialogen har lett fram till en gemensam vision: ”Stark övertygelse om de idéburna organisationernas 
viktiga roll i samhället.” ”Ett gemensamt ansvar hävda demokratiska värderingar och tolerans och 
utgå från respekten människor lika värde.” ”Samhället vill ta tillvara den kraft som finns inom 
idéburna organisationerna.”  
Man har kommit fram till följande gemensamma principer: 
Principen om självständighet och oberoende, dialog, kvalitet, långsiktighet, öppenhet och insyn, 
mångfald.  
Under rubriken åtagande och åtgärder står: Regeringen ska i avsikt stärka idéburna organisationernas 
förutsättningar ge direkt till utredningar som berör sektorns möjligheter att verka. Verka för att 
statliga stöd utformas med hänsyn till principen om självständighet och oberoende. Verka för att att 
det råder tydliga villkor när det gäller den ideella sektorns långsiktiga förutsättningar att utöva sina 
verksamheter.  
 
Vad har för bäring på Lions? 
Mest nytta av detta kommer de organisationerna som är utförare av välfärdstjänster att ha. 
Överenskommelsen innebär kanske idag inte alltför konkreta handlingar, men är en tydlig signal till 
det offentliga att ”räkna med” de ideella organisationer och deras jobb i utförandet av 
samhällstjänster som i mångt och mycket idag sköts av den offentliga sektorn.  
Vad överenskommelsen signalerar till myndigheter och den offentliga sektorn är att ta tillvara på den 
ideella sektorn och att undanröja hinder för den i sitt arbete, inte tvärtom. Exempelvis kan detta 
innebära att det offentliga lägger ut utförarollen på inte bara företag utan även ideella organisationer 
inom vissa områden.  
Vid årsskiftet kom en ly lag ”Lagen om valfrihetssystem” som en följd av detta och den inbjuder 
organisationer att delta i att bli utövare av välfärdstjänster direkt till medborgarna, med offentlig 
finansiering. Vissa krav och kriterier gäller dock här som organisationerna måste uppfylla.  
I den mån Lions har en sådan roll eller på lokal nivå tar på sig en sådan roll spelar 
överenskommelsen naturligtvis en roll. Den öppnar upp för även oss att delta i den mån 
organisationen vill, precis som för andra organisationer.  
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Vidar signalerar den att i de fall Lions lokalt eller nationellt anser att offentligas regler till exempel 
sätter krokben för vårt arbete, kan Lions peka på överenskommelsen och hävda att det finns en 
överenskommelse parterna emellan som ska underlätta, inte tvärtom, de ideella organisationernas 
arbete.  
 
Konklusion: 
Överenskommelsen är i mångt och mycket väldigt övergripande. Se ledare i DN som bifogas. 
”Igår lanserades överenskommelsen mellan regeringen, den ideella sektorn och Sveriges kommuner 
och landsting. Det är ett senkommet erkännande av en viktig samhällssfär”, säger DN.  
Och vidare: ”Det hela kan alltför lätt avfärdas som vackra men innehållslösa fraser. 
Överenskommelsen visar dock, om inte annat, att en viktig attitydförändring år på gång.” 
Det är här som kärnpunkten ligger: Det offentliga ska samarbeta med och underlätta för de ideella 
organisationerna, inte tvärtom.  
Konkret finns områden där det kan komma att bli kontroverser, spår DN. Arbeta oavlönat är tabu och 
fackföreningar och myndigheter tenderar slå vakt om sina revir och se frivilligt arbete som hot 
istället för resursförstärkning, konstaterar DN.  
 
Och nu? 
Överenskommelsen är ett första steg, regeringen avser fortsätta dialogen med parterna.  
Organisationerna erbjuds skriva under denna överenskommelse.  
Viktigt att veta är dock att de organisationer som inte skriver under även kommer att omfattas av 
överenskommelsen och dess konsekvenser.  
Frågan är: Vill Lions skriva under? 
 
Vad är det vi skriver under? Det är en övergripande principiell överenskommelse.  
Vad förbinder vi oss till, om vi skriver under? Att stödja principerna i överenskommelsen.  
Det som kan komma att krävas, om vi skriver under, är deltagande i möten för fortsatt dialog, varför 
beredskap skall finnas att sända person som representerar Lions vid dessa möten. 
Omfattningen av möten är i dagsläget okänt.  
 
Åsikt:  
Principerna är så övergripande att det inte är några problem för Lions att skriva under, om Lions så 
vill. I och för sig spelar det nog ingen roll om vi gör det eller inte.  
Å ena sidan kan man tycka att vi som har som motto: För samhällsansvar och livskvalité, bör skriva 
under. Å andra sidan, ingen stor händelse om vi inte gör det. Möjligtvis kan vi få en chans till PR om 
vi skriver under.  
 
Tider: 
Deadline för att skriva under är 1 juni 2009.  
 
AU kan behandla frågan, skriva under eller ej, på sitt möte 21-22/3, AU 6.  
GR kan behandla 23/5 (efter RM).  
 
Om beslutet blir att skriva under skall vi vända oss till Generalsekreterare Lars Pettersson på Famna, 
riksorganisation för vård och omsorg utan vinstsyfte. (www.famna.org). Han har varit med i den så 
kallade förslagsgruppen vid utarbetande av överenskommelsen.  
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Vilka organisationer har ingått? 
HSO – Handikappförbundens samorganisation, Forum för Frivilligt Social Arbete, Rädda Barnen, 
Sveriges Kristna Råd, Naturskyddsföreningen, IOGT-NTO, Bris, FRII, Röda Korset, KFUM-KFUK, 
Judiska församlingen, ROKS, Reumatikerförbundet, Skärgårdarnas riksförbund, Stadsmissionen, 
Synskadades Riksförbund, Sveriges Kristna Råd, Sveriges Muslimska Råd, Sveriges Konsumenter 
med fler.  
Lions har inte varit med hittills och mig veterligen fått inbjudan. Varför har jag inte fått vetskap om. 
Bland annat har valet av organisationer gått via de som finns med i FRII, sades det mig vid 
presskonferensen.  
 
 
3 februari 2009 
Maud Nordell 
Red, PR, Info MD 101 
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KOMMITTÉN FÖR UNGDOMSVERKSAMHET 
2008‐2009 


 
 
 


Uppföljning av mål och aktivitetsplan 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


Ordf Vivianne Eriksson 
 


Akivitetsplan tidigare redovisad till GR 
 
Uppföljning 2009‐03‐12 
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Internationellt ungdomsutbyte 
Per den 12 mars är det 67 ansökningar som har skickats till internationella läger.  De flesta av 
dessa ungdomar har redan fått acceptance från mottagande land på placering. Och en del av dessa 
har redan fått sin värdfamiljplacering.  
Fördelning per land: Austrailien 2, Canada 1, Japan 2, USA 5,  Europa  57.  
 
Placering av inkommande ungdomar som ska delta i MDs läger i GD, SV och VG pågår. Det är ca 
75 ungdomar som kommer att delta i lägren 2009. Planeringen för läger sommaren 2011 har 
påbörjats. 
 
MD tog emot fem ungdomar från Australien under perioden 20 december – 8 januari. Dessa 
ungdomar var placerade i värdfamiljer ( distrikten P, A, SM )  i Kil, Deje, Älta,  Sölvesborg och 
Skelleftehamn 
 
Ansökningarna till de internationella lägren har genomförts till största delen elektroniskt. 
Övergången från ansökningar på papper till digital version har skett utan större svårigheter.  
 
Kompletta ansökningar med underskrifter har skannats in och sen skickats via mail till mottagande 
land. Vanligtvis brukar man få skicka 4 papperskopior på ansökan per post till mottagande land, 
detta har i år  endast skett undantagsvis.  
Fördelarna med digitala elektroniska är många, våra utresande ungdomar har fått snabbare besked 
iom att en komplett ansökan kan skickas direkt via mail, acceptance om placering med läge 
information, flyg mm har kommit snabbt.  
 
Lägerkatalogen – Program för vårt ungdomsutbyte har funnits att hämta på Lions hemsida. Det 
förefaller inte ha vållat några större svårigheter för klubbarna och ungdomarna att hitta 
informationen. Klubbarna har kunnat  rekvirera en utskrift av lägerkatalogen i Pdf – format.  
Information om förändringen  gick ut  den 28 oktober gått ut via mail till samtliga klubb-
presidenter (vissa klubbar info till sekreterare).   
 
LEO  
Ändringen av översättningen av ordet ”offervilja”  har godkänts. Den nya översättningen är 
”omtanke”. 
I varje nummer av  tidningen The Lion  kommer det att finnas en spalt om  LEO, 
nyheter, verksamhet, projekt.   
 
Det pågår aktiviteter i några distrikt för att starta LEO-klubbar. I exempelvis i SM är LEO-
klubben Sölvesorg ( 18 medlemmar ) ute och deltar i möten för att hjälpa till att starta  ny LEO-
klubbar.  Internetklubbar har också börjat att diskuteras som en möjlig utveckling för LEO.     
 
Kampen mot droger – Lions Quest   
Under höstterminen 2008 genomfördes 22 kurser varav 8 uppföljningskurser.  
Veckoslutsutbildning av  2 – 3 Lions Quest-säljare för varje distrikt har genomförts. Dessa 
personer skall vara villiga att under en tid av 2 – 5 år i sina respektive distrikt vara behjälpliga att 
presentera Lions Quest-programmet.  
 
Möjligheterna för att öka antalet bokade kurser har förbättrats i och med att vi sedan föregående 
GR-sammanträde fått det positiva beskedet att regeringen tillskjutit mera pengar för utvärdering 
av program mot mobbning i skolor. Detta innebar att Lions Quest ”Tillsammans” kom med bland 
de program som utvärderas under tre år på statens bekostnad. 
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Narkotikasökhundar 
Tullverket har låtit utbilda 14 hundar med medel från Lions. Just nu pågår utbildning av en hund 
för placering i Stockholm som är den sista av lions av medel från Lions.  
 
De dryga 600 000 kronor som finns med MDs projektmedel är nu i praktiken utnyttjade. Behovet 
är en viss summa varje år för att säkerställa en jämn utbildning. Det bör ligga på cirka 200 000 
kronor per år.  
 
Under detta år kommer 12 hundar att tas ur tjänst. Därför behövs nya utbildningar genomföras för 
nya hundar.  
En rapport över vilket samhällsvärde hundarna har för narkotikabekämpningen skall publiceras i 
The Lion. 
I den rapporten kommer det att framgå hur mycket varje lionshund har sökt upp.  
 
Orkester Norden     
Rapport från Lennart Fridén  
   
Orkester Norden är ett Lions Nordiska Samarbetsråds projekt som startade 1993. Överskottet från 
PIP Sten Åkestams narkotikaseminarium var grundplåten. Föreningen Norden och Lions NSR 
garanterade för projektet de tre första åren. Därefter har Nordiska Rådet varit huvudsponsor och 
har satsat över 20 miljoner kronor hittills. Svenska Rikskonserters insats 
uppgår till över 9 miljoner och Lions NSR har bidragit med 3.7 miljoner kronor. Lions nordiska 
multipeldistrikt bidrager med SEK 3.000 för varje musiker. Lions klubbar ställer dessutom upp 
med olika hjälpinsatser vid konserter och brukar bjuda på en måltid före konsert.  
 
Verksamheten har fr o m 2008 tagits över av tre norska organisationer som utlovat att driva 
projektet i fem år. Därefter hoppas man att någon dansk organisation tar över. Hittills har 
orkestern haft över 1400 deltagare, varav Sverige haft med 433 musiker. Uttagning av musiker 
sker genom uppspelning för en jury med professorer och framstående musiker i varje nordiskt 
land. 
 
Deltagarna genomgår en seminarieperiod om 10 dagar och därefter deltager man i en turné, som 
2008 var förlagd till Nordnorge. Man har hela tiden haft världsdirigenter som Esa Pekka Salonen, 
Okko Kamu, Leif Segerstam, Paavo Järvi, Stefan Solyom m fl. Turnén 2009 går bl a till Italien. 
 
Orkestern har medverkat vid många tillfällen som gett hög status t ex vid invigningen av de tre 
ambassaderna i Berlin 1999, vid Nordiska Rådets 50-årsjubileum på operan i Helsingfors och vid 
firandet av 100 årsdagen av Dag Hammarskjölds födelse. Nordiska ministerrådet har genomfört en 
utvärdering av orkesterns verksamhet och den ger ett mycket positivt resultat.  Svenska 
Rikskonserters chef anser att orkestern håller lika hög standard som professionella 
symfoniorkestrar. De Lions som har hört orkestern är mycket entusiastiska över projektet. 
Rapport från Lennart Fridén  
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Från: Gunnar Ingelman [mailto:gunnar.ingelman@swipnet.se]  
Skickat: den 25 februari 2009 11:39 
Till: "Undisclosed-Recipient:;"@mailrelay1.bredband.net 
Ämne: Betr. biståndsprojekt 
 
Hej! 
  
I takt med ökade miljö-, hälso- och sociala problem i syd samt med klimatproblematiken, framstår 
biogasanläggningar i olika storlekar (från familjestorlek och uppåt) som ett mycket effektivt sätt att 
reducera dessa problem. 
  
Konkret bidrar biogasproduktion till att: 
-  minska växthuseffekten (med uppemot 180% jmf med bensin!) 
-  möjliggöra ekologiskt hållbart jordbruk (biogödseln från biogasproduktion ersätter energikrävande 
och icke-förnyelsebar konstgödselproduktion) 
-  minska fattigdomen (genom att erbjuda de fattigaste en nästintill kostnadsfri energikälla efter 
genomförd investering) 
-  stärka kvinnors situation (genom att ersätta vedeldning och undermålig luftkvalité i hemmen) 
-  reducera avskogningen 
-  minska övergödningen (kvävet i biogödsel tas upp lättare av växterna än från konstgödsel, mindre 
kväve till hav och sjöar) 
-  bättre luftkvalité i världens storstäder (bussar och bilar på gasdrift släpper inte ut några partiklar 
och betydligt mindre NOx och SOx) 
-  bidrar till skyddet av världens biotoper (biogas kräver inte odlingar av energigrödor) 
 
Listan över biogasens fördelar är lång men det finns få starka aktörer som kan sprida dess 
användning och initiera nya biogasprojekt. Vår idé 
är att bygga upp en plattform där den samlade kunskapen och kontaktnät kan användas som en 
effektiv katalysator till biogasprojekt.  
  
  
Vad kan vi erbjuda? 
Vi vill stötta lokala initiativ till nya biogasprojekt med kunskap om hur projekten kan genomföras 
och med kontakter gentemot biståndsgivare som Sida. 
Genom våra kontakter i utvecklingsländer och tillsammans med svenska högskolor utformar vi 
utbyten och projekt för studenter och forskare. 
I kort ser vi att vårt "nationella kompetens- och kontaktforum" kan användas för att förverkliga 
projekt som annars stannat på idéstadiet i brist på lokal erfarenhet av biogas samt brist på tillgång till 
nödvändigt stöd från bidragsgivare, tekniska konsulter, etc. 
 
Vi som arbetar med detta (på fritiden och oarvoderat) och står i 
dagsläget för kompetensen och kontakterna är: 
Stefan Dahlgren (Svenska Biogasföreningen) 
Daniel Långström (Svenska Gasföreningen) 
Gunnar Ingelman (f.d. FordonsGas) 
Staffan Karlsson (Svensk Gastekniskt Center) 
Björn Martén (grundare till Biogasföreningen, numera aktiv i biogasprojekt i Afrika) 
Bernt Svensén (Biogas Väst, Business Region Göteborg) 
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Göran Värmby (Business Region Göteborg) 
Eric Zinn (Göteborg Energi) 
 
För närvarande jobbar vi vidare under namnet Global Biogas Forum och försöker i ett första skede 
hitta ett lämpligt projekt som kan ge 
föreningen lite styrfart och visa på dess användbarhet. 
  
Vid en genomgång på er hemsida verkar det inte finnas något av er finansierat biogasprojekt och 
frågan är om ett biogasprojekt med syftet hjälp till självhjälp kan vara av intresse för er?  
  
Ser fram emot era synpunkter. 
  
På vägnar av Global Biogas Forum 
 
Mvh 
Gunnar Ingelman 
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Justering av protokoll angående Bring Quality to Life 
 
 
Frölunda den 18 februari 2009 
 
Till Guvernörsrådet 
 
 
Vår klubb mottog ett brev tidigt i höstas med ett antal frågor och påpekanden som ställdes av revisor 
Willy Lindgren angående BQtL från åren 2006 och 2007. I brevet förstod vi att om vi inte kunde 
besvara era frågor fanns det en risk att klubben själv skulle få stå för kostnaderna kring broschyr och 
hemsida, något vi finner absurt med tanke på att det finns GR-beslut på att projektet skall deltaga på 
NSR 
(GR2006-11-11 § 39b), Europaforum (AU2007-02-03 § 102b) etc. Vi besvarade frågorna i ett brev 
som gick till controller Lars-Gunnar () inför GR-mötet i november. 
 
Efter att själva fått leta upp protokollet på nätet (ett direkt svar till oss hade varit hövligt) finner vi 
följande: 
 
Revisionspåpekande 
Förtroendevalde revisorn Willy Lindgren drog bakgrunden till de påpekande som gjorts gällande 
BQtL och LC Råda-Mölnlycke (se bil. 
36,54,62,64). Willy föreslår att MD inte kräver tillbaka pengarna pga att klubben gjort mycket för 
projektet. 
Beslut 
1. GR beslutar att inte kräva tillbaka pengarna och anser frågan utagerad. 
 
Så som vi tolkar protokollet så "kräver" inte MD "tillbaka" några pengar av oss för vi har "gjort så 
mycket för projektet". Det står alltså ingenting om att ni har fått påpekandena besvarade och 
klargjorda. Klubbens medlemmar känner sig fortfarande oroade över saken inte är "utagerad" 
eftersom det i detta protokoll ligger en underton av att det är LC Råda Mölnlycke som stått för 
oklarheterna. 
 
Eftersom GRO under sitt år visat stor beslutsamhet när det gäller att riva upp överenskommelser, 
gamla avtal och lyckade projekt känner klubben stor oro för att frågan kommer att tas upp igen, och 
vill låta saken vara tydligt utagerad - såsom GR anser saken vara enligt protokollet - också i 
formuleringen i protokollet: LC Råda Mölnlycke önskar följaktligen att ett förtydligande tillägg görs 
där det framgår att saken är klargjord därför att klubben är rentvådd från revisorns påpekanden. 
 
Jag ser fram emot ett skriftligt svar på detta brev som jag kan läsa upp på nästa klubbmöte. 
 
 
Julia Ålund 
LP i LC Råda Mölnlycke 
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Lions MD kontors arkiv i Enköping. 
 
 
Frågan kom upp i samband med frågan om Forum Syd. 
 
Lions MD kontor har allt sedan tidigare rådssekreterare Ulf Järnstads dagar ett arkiv i 
Enköping. Arkivet hyrs av MD 101.  
 
Enligt Jan Demuth på kontoret, som redan har utrett fråga,  är arkivet inte stort och innehåller 
sådant som enligt bokföringslagen måste arkiveras i minst 10 år. Han bedömer - enligt samtal 
jag och Cynthia och han haft om arkivet -  att arkivet kommer att kunna avvecklas av sig självt 
inom loppet av några år. Storleksmässigt är arkivet i Enköping ungefär en pall stort.  
 
Jan Demuth menar att kostnaden är så låg i Enköping att det troligen inte går att finna något 
billigare närmare Stockholm. 
 
Då frågan sedan länge ligger hos Jan Demuth avser inte undertecknad att gå in djupare i frågan 
utan hänvisar till honom, som satt sig in i ärendet. Hans förslag är att behålla arkivet i 
Enköping till dess att det avvecklar sig självt – genom att det som arkiveras där kan slängas. 
Plus ta hem en del till kontoret. På kontoret finns utrymme bland annat i bokhyllor i 
gemensamma utrymmet och i hans rum där bokhyllor kan sättas in.  
 





